
 

 

 

Motie spreiding AED’s over Westland  
 

De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 24 september 

2019; 

 

Overwegende: 

De AED’s zijn steeds verder in opgang in Westland en vele buurten en 

bedrijven hebben zich al voorzien van een AED. Toch is Westland nog niet 

geheel “bedekt” met AED’s. Gezien de vergrijzing van de bevolking lijkt dat 

wel nuttig en vaak levensreddend. 

 

Verzoekt het College: 

De wethouder duidelijk in beeld te laten brengen waar AED’s zich in Westland 
bevinden en waar er nog zogenaamd open plekken zijn en met een plan te 

komen hoe deze open plekken zullen worden opgevuld en eventueel de 

plaatsing ofwel zelf te verzorgen daar waar geen ander initiatief te verwachten 

valt ofwel een en ander verder te faciliteren.  

 

Gaat over tot de orde van de dag. 

 

Namens de fractie van Westland Verstandig, 

Peter Duijsens 

 


